

**NICOLSI**  
Lighting Effect



## KOL'S

Venant compléter la famille des bijoux à LED KOL'S est le complément idéal de DIAM'S et HOP'S. En effet, ce changeur de couleur est lui aussi équipé d'une LED 20 W lui permettant d'obtenir un flux lumineux très important.

Pour toutes vos colorisations de proximité et vos mises en avant lumineuses, KOL'S vous apportera un bon rendu lumineux pour une très faible consommation et surtout très peu de chaleur résiduelle.

KOL'S is one of the members of the powerful LED series. It is perfectly complementary to DIAM'S and HOP'S LED items. KOL'S comes with 1 x 20W LED. Hence the lighting output and beam lights effect are superb ! KOL'S is ideal for creating lighting performances as well as for adjusting the illumination of a desired area.

The LED technology is well-known to have low power consumption and UV emission. The internal heat of DUAL PAT is also reduced.



### Technical specifications KOL'S

LED type	LED 20 w (30 000 h)
Colour wheel	8 colours with rainbow effect
Manual Mode	Master/Slave mode, Sound activation
Beam angle	13°
DMX configuration	3 DMX channels
Consumption	31 Watts
Dimensions (L x l x P)	200 x 170 x 150 mm
Weight	2.4 kg
Additional products	C 512 J / CA 8



# iSolution



## IC 4 L

Tout comme l'IC 3000, l'IC 4 L est un changeur de couleur s'appuyant sur quatre sources halogènes de 500 W chacune. Bien connu des musiciens, ce système d'éclairage permet d'avoir une forte capacité lumineuse dans un encombrement minimum et une installation très simple à mettre en configuration.

Just like IC 3000, IC 4L is a colour mixer coming with 4 x 500 W halogen lamps. IC 4 L provides an infinite and great spectrum of colours. With ease of operation and set-up, with a minimum of requested space for installation, IC 4L is well-known by musicians for creating instant lighting shows.



### Technical specifications IC 4 L

Lamp type	R7S 500 W (x4)
Colour system	4 lens - Red / Yellow / Green / Blue
Manual mode	Master/Slave - Sound activation
DMX	4 DMX channels
Consumption	2200 Watts when full on colours
Dimensions (L x l x P)	450 x 270 x 175 mm
Weight	7kg
Additional products	C 512 J / CA 32 / CA 8 F / CA 8 / AC 120